
 
 

 

Rondvraag voor de raadsvergadering van 22 januari 2019 

 

Aan onze fractie wordt bericht dat het politiebureau Westland volgens het 

nu gehanteerde beleidsplan in 2025 gesloten zal zijn en dat daarna wellicht 

een loket komt waar op beperkte tijden aangifte gedaan kan worden en 

waar rondrijdende politiemensen een kopje koffie kunnen drinken. Voor het 

overige zullen de Westlandse inwoners en ondernemers voor politiezaken 

naar Delft moeten gaan. Dit hoort niet in een 100.000+-gemeente. Op dit 

moment is politiebureau Westland ’s nachts al gesloten en is er wel een 
minimale bezetting van drie agenten per nacht. Op dit moment is de 

praktijk dat die dan ook al weer vaak werken vanuit Delft. 

 

Ook is de praktijk dat als de betreffende agenten een verdachte aanhouden 

ze een paar uur in Delft zijn voor de schriftelijke afhandeling en is er in het 

geheel geen politie in Westland. Ook blijkt er overdag een 

personeelsprobleem te zijn omdat er te weinig mensen aanwezig zijn. Van 

andere bureaus moeten dan mensen aangeleverd worden. 

 

Dit leidt tot de volgende vragen: 

- Is het College bekend met het beleidsplan en kan dat aan de Raad 

verstrekt worden? 

- Wat gaat het College / de burgemeester doen om het tij te keren en 

alsnog ervoor zorg te dragen dat Westland ook na 2025 een 

volwaardig politiebureau heeft als 100.000+-gemeente? 

- Waarom wordt toch zo op Delft aangestuurd in deze, terwijl Delft 

een minder aantal inwoners kent dan Westland, geringer van 

omvang is en uit één grote stadskern bestaat, terwijl in Westland 

het elf kernen betreft? 

- Is de burgemeester met vorenstaande plannen bekend en heeft hij 

daarmee ingestemd? 

 

Peter Duijsens 

Fractievoorzitter Westland Verstandig 
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